
Protokół Nr VIII/XXVII/2021 

z obrad XXVII Sesji Rady Gminy w Stubnie VIII Kadencji 2018-2023,  

która odbyła się w dniu 5 lutego 2021r. 

        Obrady sesji odbyły się w sali narad Urzędu Gminy w Stubnie. 

Według listy obecności w sesji uczestniczyło 14 radnych na ustawowy stan 15 

radnych. Ponadto w sesji uczestniczyli Wójt Gminy Ryszard Adamski, 

Sekretarz Gminy Danuta Kusz, Skarbnik Gminy Jolanta Sobolewska. 

Sołtysi wsi: Danuta Pawłucka, Michał Jamrozy, Mieczysław Dunik, Jerzy 

Opala, Maria Sumka.  

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Tomasz Serafin.  

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XXV i XXVI sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

     6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie określenia trybu i harmonogramu opracowania Strategii Rozwoju Gminy 

Stubno na lata 2021 - 2030, 

2) w sprawie przekazania petycji w zakresie zmiany przepisów prawa do podmiotu 

właściwego, 

3) w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na rok 2021,  

4) w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji stałych Rady Gminy na rok 2021.  

 

        7. Interpelacje, wnioski, zapytania, sprawy różne.  

        8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

 



Ad.1 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Serafin otworzył obrady  

XXVII Sesji, przywitał radnych, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy.  

 

Ad. 2 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych na 

ustawowy stan 15 radnych. 

 

Ad. 3 

Prowadzący obrady przedstawił planowany porządek obrad XXVII Sesji. 

Radni uwag nie mieli. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4 

Protokoły z obrad XXV i XXVI  sesji zostały wyłożone przed sesją do wglądu 

radnych i wszystkich zainteresowanych. Uwag do protokołów radni nie zgłosili. 

Protokoły w głosowaniu zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 5 

Pan Wójt przedstawił zadania realizowane przez poszczególne komórki urzędu 

gminy w okresie międzysesyjnym. Sprawozdania z realizacji tych zadań 

stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwał: 

- w sprawie określenia trybu i harmonogramu opracowania Strategii Rozwoju 

Gminy Stubno na lata 2021 – 2030. Projekt uchwały przedstawiła Pani 

Sekretarz. Wyjaśniła, że przystępujemy do opracowania Strategii Rozwoju 

Gminy Stubno. Uchwała ma na celu przyjęcie trybu i harmonogramu prac. 



Radni pytań nie mieli. Projekt uchwały był przedstawiony na posiedzeniu 

połączonych Komisji Rady. Będą również prowadzone konsultacje społeczne  

w miarę możliwości ze względu na sytuację epidemiologiczną.  

Radni pytań nie mieli.  

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie przekazania petycji w zakresie zmiany przepisów prawa do 

podmiotu właściwego. Projekt uchwały przedstawiła Pani Sekretarz.. Rada 

Gminy w Stubnie uznaje się za niewłaściwą do rozpatrzenia petycji wniesionej 

14 grudnia 2020r. w sprawie uznania za niedopuszczalne jakichkolwiek działań 

władz wykluczające społecznie mieszkańców gminy Stubno z powodów 

rasowych, religijnych, medycznych czy sanitarnych oraz uznania za zasadne  

i nieodzowne, by Rząd RP uzyskał pisemne gwarancje ze strony producentów 

szczepionek na Covid-19, że w przypadku jakichkolwiek powikłań gotowi są 

oni przyjąć i ponieść koszta prawne i finansowe wystąpienia niepożądanych 

odczynów poszczepiennych. Petycja była przedmiotem posiedzenia Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 26 stycznia 2021r. Komisja uznała, że tak 

podjęta uchwała wykraczałaby poza zakres zadań gminy, a zatem byłaby 

niezgodna z obowiązującym prawem. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na rok 2021. Projekt uchwały 

przedstawił Przewodniczący Rady. Jest to ogólny zarys pracy rady, który będzie 

modyfikowany w trakcie roku. 

Radni pytań nie mieli. 



Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

-  w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji stałych Rady Gminy na rok 

2021. Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady. Plany pracy komisji 

stałych  Rady Gminy na 2018 rok został opracowany i zatwierdzony przez 

poszczególne komisje stałe Rady na swoich posiedzeniach. 

Radni pytań nie mieli. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7 Interpelacje, wnioski, zapytania, sprawy różne.  

Pan Wójt zapoznał radnych z pismem Podkarpackiego Wojewódzkiego 

Inspektora Budowlanego skierowanego do Pana Witolda Fortuny zam. Torki 55 

oraz Powiatu Przemyskiego. Pismo nakazuje usunięcie pomnika  

upamiętniającego zamordowanie dwóch funkcjonariuszy  MO przez bandy UPA 

usytuowanego pomiędzy miejscowościami Nakło i Leszno. Jednocześnie Wójt 

Gminy poinformował, że w roku 2018 była prowadzona podobna 

korespondencja z Wojewodą Podkarpackim. Dnia 27.04.2018r. Wójt Gminy 

Stubno poinformował Wojewodę, że nie zamierza podejmować żadnych działań 

mających na celu demontaż wzmiankowanego upamiętnienia. Po odbytej 

dyskusji /w aktach płyta CD/  Rada Gminy w Stubnie jednogłośnie /14-tu 

radnych obecnych na sesji/ sprzeciwia się rozbiórce pomnika upamiętniającego 

miejsce zamordowania funkcjonariuszy MO. Funkcjonariusze Ci byli 

mieszkańcami gminy Stubno. Pełnili służbę której celem była skuteczna obrona 

ludności polskiej przed UPA. Ponadto powyższy pomnik nie został wzniesiony 

w celu hołdowania  czy upamiętnienia milicji jako formacji tylko milicjantom  

z terenu gminy Stubno.  Pomnik powstał z inicjatywy rodzin pomordowanych 

jak również lokalnej społeczności. Rada Gminy zobowiązała Pana Wójta do 



podjęcia wszelkich czynności zmierzających do nieusuwania tego pomnika. 

Stoimy na stanowisku, że pomnik nie tylko upamiętnia miejsce mordu, ale jest 

pamiątką o tych wydarzeniach dla przyszłych pokoleń.     

Pan Wójt przypomniał, że rok temu zorganizowaliśmy piękną uroczystość 

upamiętnienia wywiezienia mieszkańców Stubna na Sybir. Stowarzyszenie 

„Wspólny Cel” napisało wniosek. Otrzymaliśmy środki za które zostały 

zakupione gabloty. Przez cały rok przy współpracy Szkoły Podstawowej  

w Stubnie oraz Gminnej Placówki Kultury w Stubnie zbieraliśmy materiały.  

13 lutego chcemy otworzyć wystawę  w Szkole Podstawowej w Stubnie.    

Przygotowujemy folder o kapliczkach przydrożnych na terenie gminy Stubno. 

Gminna Placówka Kultury na czele z Panią Dyrektor ma dokonać 

inwentaryzacji tych obiektów. Przed opublikowaniem każdy radny otrzyma taki 

folder tak aby nic nam nie umknęło.   

Grupa charytatywna przy Sanktuarium Grobu Bożego w Przeworsku składa 

serdeczne podziękowania Wójtowi Gminy za przekazanie makulatury na 

budowę studni dla mieszkańców Afryki. Dotąd wybudowano 27 studni. Studnie 

będą służyć przez długie lata mieszkańcom Sudanu Południowego, Zambii, 

Madagaskaru i Czadu. Wiemy jak bardzo potrzebna jest woda na tych terenach.  

Jesteśmy pozytywnie zbudowani postawą naszych mieszkańców odnośnie 

wrzucania nakrętek do „Serduszek”. Były już kilkakrotnie opróżniane. Ich 

zbiórka przyczyni się do pomocy chorym dzieciom.     

Ad. 5 

Po wyczerpaniu wszystkich tematów Przewodniczący Rady zakończył obrady 

sesji o godz. 1155. 

Protokolant: 

Dariusz Dacyk                                  Przewodniczący Rady Gminy 

                                           Tomasz Serafin 

 


